
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 21.12.2022 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 

 

Přítomno 9 zastupitelů: Luboš Marek, Jiří Doležal, Vlastimil Plecháč, Petr Kučera, Klára 

Mikšíčková, Michal Friedrich, Vojtěch Vacek, Ladislav Rösler, Mgr. Lenka Lipská 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Ladislav Rösler, Petr Kučera 

 

Program jednání:  1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. Rozpočet na rok 2023 

   4. Rozpočtové opatření č. 6 

   5. Různé 

   6. Připomínky zastupitelů 

Hlasování: 9 x ano 

 

1. Pozemkové záležitosti 
1.1. Žádost M.D., Praha o připojení na Vodovod Příchovice je z důvodu nepřítomnosti 

pana D. na jeho žádost odložena. 

 

1.2. Žádost P.K., Příchovice o napojení vedlejšího objektu u Turnovské chaty na ČOV 

Příchovice. 

Petra Slavíková sděluje, že časově vychází přestavba vedlejšího objektu u Turnovské chaty 

pro bydlení majitele s rekonstrukcí ČOV Příchovice. Hlavní objekt Turnovské chaty by se 

připojoval až po definitivním dokončení rekonstrukce.  

K hlasování je předložen návrh připojení če. 1233 Příchovice  na Kanalizaci Příchovice. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.3. Žádost J.K., Kořenov o prodej pozemku ppč. 1527/3 k.ú. Polubný pro realizaci stavby 

rodinného domu na vedlejším ppč. 1526/8. 

Luboš Marek sděluje, že pozemek byl zakoupen od státu právě pro účely prodeje stavebníkovi 

na dříve obecním pozemku ppč. 1526/8, který tento pozemek obklopuje. Stavebník nyní při 

realizaci stavby rodinného domu potřebuje zasáhnout do 1527/3.  

K hlasování je předložen záměr prodeje ppč. 1527/3 k.ú. Polubný 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.4. Žádost R.Š., Polubný o pronájem části ppč. 4191/10 u Mateřské školy pro umístění 

prodejního kiosku občerstvení při běžecké trati. 

Jiří Doležal požaduje zachování přístupu pro školku.  

K hlasování je předložen návrh uzavření nájemní smlouvy na část ppč. 4191/10 k.ú. Polubný 

pro umístění prodejního kiosku za cenu 100 Kč měsíčně na dobu určitou do 30.4.2023 

Hlasování: 9 x ano  

 

1.5. Pro jednání s úřadem územního plánování a ostatními dotčenými orgány je nutné 

zvolit pověřeného zastupitele ve věci územního plánu a jeho změn. Dosud tuto funkci 

vykonával S.P..  

K hlasování je předložen návrh zvolení pověřeným zastupitelem ve věci územního plánu 

Kořenov a jeho změn Luboše Marka. 

Hlasování:  9 x ano 



2.  Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

3.  Rozpočet obce na rok 2023 

Ing. A.Č. sděluje, že při minulém jednání byl zastupitelům rozdán návrh rozpočtu na rok 2023 

k prostudování. 

K hlasování je předložen Rozpočet Obce Kořenov na rok 2023 s  

příjmy ve výši  30 748 526,00 Kč 

výdaji ve výši   35 589 980,00 Kč 

financováním  4 841 454,00 Kč 

Hlasování: 9 x ano 

 

4. Rozpočtové opatření č. 6/2022 

Ing. A.Č. sděluje, že to je závěrečná úprava rozpočtu dle skutečnosti, došlo k navýšení příjmů 

o 4 mil. Kč, jedná se o daňové příjmy a byly poníženy výdaje. 

K hlasování je předloženo Rozpočtové opatření č. 6/2022, kterým dojde k 

navýšení příjmů o   4 058 319 na celkové příjmy  41 672 699,59 Kč 

ponížení výdajů o   894 597 na celkové výdaje  41 333 030 Kč 

ponížení financování o 4 952 916 na celkové financování -339 669,59 Kč 

a změně závazných ukazatelů dle návrhu 

Hlasování: 9 x ano 

 

5.  Různé 

5.1. Luboš Marek předkládá vyhlášku o zákazu pyrotechniky na území obce. Zastupitelé se 

shodují, že se její dodržování těžko vynucuje. Michal Friedrich srovnává dokazování 

porušování zrovna tak jako v případě rušení nočního klidu. Jiří Doležal má za to, že slušní 

lidé poslechnou. 

K hlasování je předložena Obecně závazná vyhláška Obce Kořenov č. 1/2022 o zákazu 

používání zabavní pyrotechniky. 

Hlasování: 9 x ano 

 

5.2. Vodné a stočné 

Luboš Marek sděluje výpočet cen dle finanční analýzy a podmínek Státního fondu životního 

prostředí, kde vodné zůstává na 24 Kč a stočné činí 55 Kč. 

K hlasování je předloženo stočné pro rok 2023 ve výši 55 Kč včetně DPH za m3 a vodné ve 

výši 24 Kč včetně DPH za m3 a pronájem vodoměru 10 Kč měsíčně. 

Hlasování: 9 x ano 

Michal Friedrich se dotazuje na zjištění kapacity zdroje Vodovodu Příchovice. Luboš Marek 

sděluje, že se jedná o vrt do zatopené bývalé štoly a při vyzdvižení čerpadla byl znatelný 

pokles. Michal Friedrich se domnívá, že není vhodné nechat nové objekty vrtat nové studny a 

připojit je na vodovod, aby vrty nenarušili zdroj vodovodu. Luboš Marek sděluje, že obec se 

pokusí zajistit posouzení.  

 

5.3. Pronájem bytu 

Luboš Marek sděluje, že v Pětidomcích došlo k uvolnění malého bytu a požádala o něj P.J., 

Kořenov, jelikož chce do menšího bytu, než má v současnosti v nájmu, s účinností od února. 

Dojde tím k uvolnění velkého bytu v čp. 830.  

K hlasování je předloženo uzavření nájemní smlouvy na byt č. 3 v čp. 829 s P.J., Kořenov na 

dobu určitou 1 rok od 1.2.2023. 

Hlasování: 9 x ano. 



Michal Friedrich se dotazuje na dodavatele elektřiny v bytech. Luboš Marek sděluje, že 

nájemník si volí dodavatele sám. Obec má do února ceny zafixované, ale poté bude mít také 

jako většina odběratelů zastropovanou cenu.  

 

5.4. Luboš Marek sděluje, že nařízením vlády došlo k navýšení odměn členům 

zastupitelstev o 10% a navrhuje tohoto nařízení využít. 

K hlasování je předloženo zvýšení současných odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

Obce Kořenov v souladu s nařízením vlády č. 415/2022 Sb. o 10 procent od 1.1.2023. 

Hlasování: 9 x ano 

 

5.5. Příspěvek SMO Krkonoše 

Luboš Marek sděluje, že pro rok 2023 činí příspěvek obce Kořenov 18 tis. Kč do Fondu 

cestovního ruchu a členský příspěvek ve výši 10,- Kč na občana dle stavu počtu občanů 

k 1.1.2023 

K hlasování je předložen příspěvek Obce Kořenov Svazu měst a obcí Krkonoše ve výši 18 tis. 

Kč do Fondu cestovního ruchu a členský příspěvek ve výši 10,- Kč na občana dle stavu počtu 

občanů ke dni 1.1.2023. 

Hlasování: 9 x ano 

 

5.6. Příspěvek Mikroregionu Tanvaldsko 

Pro rok 2023 činí příspěvek Obce Kořenov 333.566 Kč. Skládá se ze stálé platby dle počtu 

obyvatel 81.440 a příspěvků projektům TRJH, cyklostezka J.Cimrmana, služba e-

UtilityReport, webový portál Naše Jablonecko, Komunitní plánování soc.služeb, Železniční 

společnosti, Energetické využití odpadů, rozvojové projekty Mikroregionu Tanvaldsko, 

Kompostéry. 

K hlasování je předložen příspěvek Mikroregionu Tanvaldsko ve výši 333.566 Kč pro rok 

2023. 

Hlasování: 9 x ano 

 

6.  Připomínky zastupitelů 

6.1. Vlastimil Plecháč připomíná projednání protahování v obci. Vojtěch Vacek sděluje, že 

byl osobně s Michalem Friedrichem u starosty na jednání. Vlastimil Plecháč se domnívá, že 

by se mělo místním protahovat na všech cestách. Vojtěch Vacek se domnívá, že v obci není 

dostupná technika. Luboš Marek sděluje, že cesty nezahrnuté do Plánu zimní údržby obec 

protáhne, pokud lidé zavolají, že by to potřebovali a pokud je to proveditelné. Michal 

Friedrich se domnívá, že lidé nezavolají. Jiří Doležal navrhuje, aby každý zastupitel navrhl 

problematické úseky k projednání. 

 

6.2. Petr Kučera navrhuje obnovit jednání o snížení rychlosti na silnici I/10 u mostu Jizera. 

Vojtěch Vacek sděluje, že řidič jedoucí od Cutisinu musí vždy zastavit, aby viděl do příjezdu 

především odshora, a poté vyjíždí z nulové rychlosti do silnice s povolenou 90km/hod 

rychlostí. Jestli alespoň neumístit zrcadlo na protější sloup k lepšímu ohlídání směru od 

mostu. Luboš Marek souhlasí se zrcadlem jako nejrychlejším řešení problematické 

křižovatky.  

6.3. Vojtěch Vacek sděluje, že v nové zastávce u mostu je už počmáraná zeď nápisem 

kritizujícím výběr knih. Vlastimil Plecháč sděluje, že umístil do zastávky první knihy, ale 

další přibyly z rukou občanů a dochází k výměnám knih podobně jako ve městech, kde byly 

využity bývalé telefonní budky tzv. knihobudky. Navrhuje se monitorování kamerami. 

 



6.4. Vlastimil Plecháč sděluje, že v Rejdicích je zmatečné dopravní značení začátek a 

konec obce. Silničáři je instalovali v květnu. Luboš Marek sděluje, že vznese dotaz na silnice. 

 

6.5. Michal Friedrich navrhuje, aby obec přijala pracovníky z úřadu práce k odpracování 

povinných hodin potřebných pro poskytnutí podpory. Navrhuje k odklízení sněhu. Luboš 

Marek sděluje, že obec tyto občany přijala několikrát a nebyla to dobrá zkušenost, staví se 

k tomu skepticky.  

 

6.6. Michal Friedrich se dotazuje na budovu s pečovatelskou službou v Polubném. 

Navrhuje využít ji k ubytování, aby došlo k pokrytí nákladů na režii. Marek navrhuje návrh 

důkladně zvážit v souvislosti s možným požadavkem k umístění nějakého seniora. Jelikož se 

jedná o starý objekt, poptávka do jeho umístění je velmi nízká. Obec má nyní studii na nový 

objekt s využitím pozemku při cestě k hotelu Vyhlídka.  

 

6.7. Vojtěch Vacek děkuje za nové klece na odpadové pytle a navrhuje další umístění u 

ČOV Kořenov. Luboš Marek sděluje, že je možné doobjednat. 

 

6.8. Vojtěch Vacek navrhuje posypání náledí i k bytovkám. Luboš Marek souhlasí, ale 

sděluje, že došlo k dožití obecního vozidla GAZ a je v rozpočtu počítáno s nákupem nového 

vozidla, na které se vyhlásí poptávka.  

 

6.9. Michal Friedrich navrhuje obnovit na zimu rozšíření parkoviště u kravína o plochu u 

hřiště. Luboš Marek souhlasí. 

 

6.10. Jiří Doležal sděluje, že převzal šéfredaktorství Kořenovského zpravodaje a žádá od 

zastupitelů spolupráci na jeho tvorbě zejména větší informovaností o dění v obci.  

 

 

 

 

…………………………….     …………………………………… 

Ladislav Rösler, ověřovatel     Petr Kučera, ověřovatel 

 

 

 

 

    ……………………………….. 

    Luboš Marek, starosta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 21.12.2022 

 

1.2. Zastupitelstvo obce schvaluje připojení če. 1233 Příchovice na Kanalizaci Příchovice. 

č.u. 116/22,  9 x ano 

1.3. Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje ppč. 1527/3 k.ú. Polubný 

č.u. 117/22,  9 x ano 

1.4. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy na část ppč. 4191/10 k.ú. 

Polubný pro umístění prodejního kiosku za cenu 100 Kč měsíčně na dobu určitou do 

30.4.2023 s R.Š., Polubný. 

č.u. 118/22,  9 x ano  

1.5. Zastupitelstvo obce volí pověřeného zastupitele ve věci územního plánu Kořenov a 

jeho změn Luboše Marka. 

č.u. 119/22,  9 x ano 

3.  Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet Obce Kořenov na rok 2023 s  

příjmy ve výši  30 748 526,00 Kč 

výdaji ve výši   35 589 980,00 Kč 

financováním  4 841 454,00 Kč 

č.u. 120/22, 9 x ano 

4. Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č. 6/2022, kterým dojde k 

navýšení příjmů o   4 058 319 na celkové příjmy  41 672 699,59 Kč 

ponížení výdajů o   894 597 na celkové výdaje  41 333 030 Kč 

ponížení financování o 4 952 916 na celkové financování -339 669,59 Kč 

a změně závazných ukazatelů dle návrhu 

č.u. 121/22, 9 x ano 

5.1. Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Obce Kořenov č. 1/2022 o 

zákazu používání zabavní pyrotechniky. 

č.u. 115/22, 9 x ano 

5.2. Zastupitelstvo obce schvaluje stočné pro rok 2023 ve výši 55 Kč včetně DPH za m3 a 

vodné ve výši 24 Kč včetně DPH za m3 a pronájem vodoměru 10 Kč měsíčně. 

č.u. 114/22, 9 x ano 

5.3. Zastupitelstvo obce doporučuje uzavření nájemní smlouvy na byt č. 3 v čp. 829 s P.J., 

Kořenov na dobu určitou 1 rok od 1.2.2023. 

č.u. 122/22, 9 x ano. 

5.4. Zastupitelstvo obce schvaluje zvýšení současných odměn neuvolněným členům 

zastupitelstva Obce Kořenov v souladu s nařízením vlády č. 415/2022 Sb. o 10 procent 

od 1.1.2023. 

č.u. 123/22, 9 x ano 

5.5. Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek Obce Kořenov Svazu měst a obcí Krkonoše 

pro rok 2023 ve výši 18 tis. Kč do Fondu cestovního ruchu a členský příspěvek ve výši 

10,- Kč na občana dle stavu počtu občanů ke dni 1.1.2023. 

č.u. 124/22, 9 x ano 

5.6. Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek Mikroregionu Tanvaldsko ve výši 333.566 Kč 

pro rok 2023. 

č.u. 125/22, 9 x ano 

 

 

 

……………………………..     …………………………………… 

Luboš Marek, starosta     Jiří Doležal, místostarosta 


